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Waar ging het om 
 

e verkiezingen liggen al 

weer achter ons. Verkie-

zingen voor de Provinciale Sta-

ten en Waterschappen.  
Wat wij zagen waren oppositiepar-
tijen, ‘constructieve’ oppositiepar-
tijen en coalitiepartijen die over 
elkaar heen buitelden om maar te 
laten horen wie het, het beste 
voor had met de kiezer, hoe goed 
zij het zelf de afgelopen jaren 
hadden gedaan en wat de ander 
allemaal verkeerd had gedaan. 
Daarnaast profileerden de landelij-
ke partijleiders zich via de televisie 
om maar te laten horen waarom 
de kiezer op zijn of haar partij 
moet stemmen. De opiniepeilers 
hadden weer de weken van hun 
leven om maar bij te houden wie 
dan wel de grootste – virtueel ge-
zien – partij zou worden. Ja, dat 
zou belangrijk zijn, want uiteinde-
lijk in mei kiezen de Statenleden 
de senatoren die dan plaatsnemen 
in de Eerste Kamer. Senatoren die 
zich eigenlijk niet 
politiek opstellen, 
maar de verant-
woordelijkheid 
hebben om te toet-
sen of nieuwe wet-
geving inhoudelijk 
en juridisch correct 
is, maar ook uit-
voerbaar.  
Gelukkig waren er 
toch nog, min of meer in de mar-
ge, discussies op de televisie tus-
sen de lijsttrekkers van verschil-
lende provincies. Maar waar deze 
verkiezingen uiteindelijk om gin-
gen, de Provinciale Staten en de 
Waterschappen, werd eigenlijk aan 
voorbij gegaan. 
Tijdens onze Algemene Ledenver-
gadering hebben wij deze keer wel 
aandacht kunnen schenken aan 

het Waterschap. De heer Jong-
mans kandidaat voor het Water-
schap, heeft een presentatie ge-
houden over wat het Waterschap 
zoal doet en het belang van de 
waterschappen. 
Wellicht dat wij een volgende bij-
eenkomst een vertegenwoordiger 
van de Provinciale Staten voor een 
presentatie kunnen uitnodigen. 
Ook in Purmerend hebben wij 
campagne gevoerd voor de verkie-
zingen voor de Provinciale Staten 
en Waterschap. Zaterdag 14 maart 
zijn wij als een ‘groene golf’ door 
de binnenstad van Purmerend ge-
lopen samen met onze lijsttrekker 
Jaap Bond en hebben folders uit-
gedeeld. Ook was er nog de gele-
genheid voor bewoners uit de om-
geving van Heel Europa kennis te 
maken met Jaap Bond en eventu-
eel vragen aan hem te stellen. Het 
is natuurlijk altijd afwachten of 
hier interesse voor is, maar stipt 
op het tijdstip dat hier mee be-
gonnen werd, stond er toch een 
echtpaar dat in gesprek wilde met 

Jaap Bond. 
Ongetwijfeld hebt 
u, langs veel wegen 
in Noord Holland de 
zo geheten weide-
doeken zien staan 
met de tekst ‘Wij 
Stemmen CDA’. 
Ook onze afdeling 
heeft langs de A7 
twee en op twee 

andere plekken in Purmerend deze 
weidedoeken geplaatst. Dank hier-
voor aan de vrijwilligers die hierbij 
geholpen hebben. Ik geef het u te 
doen, vanaf de Zuiderweg in Wor-
merland door een drassig weiland 
met alle materialen om het doek op 
te hangen naar de A7 te lopen. Op 
zaterdagmiddag in de Dubbele 
Buurt of de Hoogstraat gaan win-
kelen is aangenamer! Of het  

D 

weidedoek in de tuin van Wim Pronk (l) 
samen met Jan Dorrepaal (r) 
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geholpen heeft of niet, ook in 
de Provincie Noord Holland zijn  
 

 
 

Jan Schuuring stelt het frame waterpas  
 

de verkiezingen voor het CDA 
positief afgelopen, zowel voor 
de Provinciale Staten als het 
Waterschap. En daarvoor waren 
deze verkiezingen, daar ging 
het om, met in het achterhoofd 
de samenstelling van de Eerste 
Kamer, waar Senatoren de hun 
toevertrouwde verantwoorde-
lijkheid naar eer en geweten 
dienen uit te voeren.  
 

Jan Schuuring, voorzitter 

 

Samen tegen 

eenzaamheid 
 

et CDA is de partij van de 

samenleving, daar past 

eenzaamheid niet bij. Een-

zaamheid is een van de socia-

le problemen van deze tijd en 

raakt veel mensen. Het CDA 

wil hier wat aan doen.  

Vorig jaar stelde wij ons de 
vraag: Wat weten we nu eigen-
lijk over eenzaamheid? En wat 
kunnen we er in Purmerend 
tegen doen? Om hier achter te 
komen hebben we de afgelopen 
maanden vele instellingen be-
zocht en gesprekken gevoerd 
over eenzaamheid. Uit deze 
contacten is onder andere het 
initiatief ontstaan om samen 
met het Diaconaal Platform een 
symposium te organiseren over 
eenzaamheid. Het Diaconaal 
Platform is de organisator van 
de dag.  

Het CDA 
ondersteunt 
waar nodig 
in de voor-
bereidin-
gen. Hier-
naast vindt 
u de voor-
aankondi-

ging van het symposium.  

Noteert u de datum alvast in uw 
agenda? Iedereen is van harte 
uitgenodigd om aanwezig te 
zijn. Hopelijk mag ik u op 4 juni 
begroeten!  
 

Eveline Tijmstra 

 

Symposium Eenzaamheid 
Vooraankondiging 

 

et Diaconaal Platform 

Purmerend, een samen-

werkingsverband op diaco-

naal gebied van acht Purme-

rendse kerken, organiseert 

op donderdag 4 juni 2015 een 

symposium over eenzaam-

heid.  

Het is bedoeld voor professio-
nals, vrijwilligers en belangstel-
lenden. Het symposium wordt 
gehouden in het gebouw van 
Het Apostolisch Genootschap 
aan de Zonnelaan in Purme-
rend. Aanvang 13.30 uur. 
 

Wethouder Roald Helm zal de 
opening verrichten. Daarna zal 
er een le-
zing worden 
gehouden 
door profes-
sor dr. Jen-
ny de Jong-
Gierveld 
(zie foto). 
Zij is emeri-
tus hoogle-
raar, Facul-
teit Sociale 
Wetenschappen, Vrije Universi-
teit Amsterdam en doet al 50 
jaar onderzoek naar eenzaam-
heid. Onderwerpen die aan bod 
komen zijn: 
• Wat is eenzaamheid pre-
cies; waarin wijkt het af van 
alleen zijn/alleen wonen? 

• Zijn er verschillende soorten 
eenzaamheid? 

• Wat zijn de risicogroepen?  
• Welke aanpak verdient de 
voorkeur? 

• Wat mag je wel en niet 
verwachten van een be-
paalde aanpak van een-
zaamheid? 

 

Na een korte pauze presenteren 
verschillende maatschappelijke 
instellingen kort op welke wijze 
zij zich inzetten tegen een-
zaamheid in Purmerend, waar-

onder WonenPlus, Humanitas 
en ouderenpastor Ellen Kok. 
Daarna vindt er een discussie 
met de zaal plaats.  
 

Om 16.30 uur eindigt de bij-
eenkomst en is er onder het 
genot van een hapje en een 
drankje ruim de gelegenheid 
om op een informele manier 
met elkaar verder te praten.  
 

Nadere informatie volgt! 
 

************************* 
Dit is een lijst van de deelne-
mende kerken. 
• Kerk van de Nazarener 
• RK Nicolaasgemeenschap 
(Maria, Moeder van God Pa-
rochie) 

• Protestantse Gemeente (PKN) 
• Volle Evangelie Gemeente 
'Geest en Kracht'  

• Doopsgezinde Gemeente 
• Chr. Geref. Kerk  
'De Schuilplaats' 

• Christengemeente 
• Apostolisch Genootschap 
 

Eveline Tijmstra 

 

Huisvesting islamitische 

basisschool De Roos 
 

r is de afgelopen maan-

den veel te doen ge-

weest over de huisvesting 

van de nieuwe islamitische 

school De Roos.  

De CDA fractie heeft veel vra-
gen gekregen van inwoners die 
hierover gingen. In onderstaand 
uitgebreid artikel wordt ant-
woord gegeven op de meest 
gestelde vragen. Aan bod ko-
men de taken van de gemeente 
ten aanzien van onderwijshuis-
vesting, het proces rond de 
huisvesting en het standpunt 
van de CDA fractie hierin. 
 

De rol van de gemeente bij 

onderwijs 

Hoewel onderwijs in vele op-
zichten een belangrijke functie 
heeft in Purmerend is de taak 
van de gemeente hierin klein. 
De gemeente gaat eigenlijk 
maar over twee onderwerpen: 
zorgen voor goede onderwijs-
huisvesting en toetsen of een 
nieuwe school opgenomen kan 
worden in het Plan van Scholen. 
Het Rijk financiert het onderwijs 

H 

H 

E 

DPP 

Diaconaal Platform 
Purmerend 
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en de schoolbesturen gaan daar 
verantwoordelijk mee om. Zij 
gaan over de kwaliteit van on-
derwijs en het lesprogramma. 
Ook zijn de schoolbesturen ver-
antwoordelijk voor het onder-
houd van de binnenruimte en 
sinds 1 januari 2015 is hier het 
onderhoud aan de buitenkant 
van de school bijgekomen.  
 

Een nieuwe school beginnen, 

hoe werkt dat eigenlijk?  

Schoolbesturen die een nieuwe 
school willen stichten kunnen 
daarvoor jaarlijks een aanvraag 
indienen. Op grond van artikel 74 
van de Wet op het Primair On-
derwijs (WPO) kan een nieuwe 
basisschool uitsluitend van start 
gaan als deze wordt opgenomen 
in een door de gemeenteraad 
vastgesteld Plan van Scholen.  
 

Stichting Islamitisch Onderwijs 
Zaanstad heeft een aanvraag 
ingediend om in het Plan van 
Scholen 2014-2017 te mogen 
worden opgenomen. Het school-
bestuur moet daarvoor aanne-
melijk maken dat er voldoende 
belangstelling zal zijn voor de 
nieuwe school. Omdat er in 
Purmerend geen basisonderwijs 
wordt gegeven in de richting 
Islamitisch onderwijs, moest het 
schoolbestuur een vergelijking 
maken met het belangstellings-
percentage in een vergelijkbare 
gemeente, waar reeds Islami-
tisch onderwijs aanwezig is. De 
stichtingsnorm voor Purmerend 
is 315 leerlingen. Stichting Isla-
mitisch Onderwijs Zaanstad 
heeft voor de aanvraag een ex-
tern bureau ingeschakeld om 
een prognose maken. Hieruit 
bleek dat het aannemelijk was 
dat De Roos binnen vijf jaar de 
stichtingsnorm zou halen.  
 

 
 

Op 27 juni 2013 besluit de raad 
een Islamitische basisschool van 
de Stichting Islamitisch Onder-

wijs Zaanstad in het Plan van 
Scholen 2014-2017 op te nemen 
en een plan vast te stellen.  
 

Stemmen voor: VVD, D66, CDA, 
LeefbaarPurmerend2001, AOV 
en Stadspartij (21).  
Stemmen tegen: PvdA, Trots, 
SP en GroenLinks (13). 

Na vaststel-
ling van het 
Plan van 
Scholen is 
dit naar het 
ministerie 
gestuurd. 

De minister 
heeft beslo-
ten dat de 

school in aanmerking komt voor 
Rijksbekostiging.  
 

Hiermee is de komst van De 
Roos definitief geworden en 
heeft het schoolbestuur vijf jaar 
de tijd om ervoor te zorgen dat 
de stichtingsnorm van 315 leer-
lingen gehaald wordt. Tussen-
tijds staat dus niet meer ter 
discussie of er wel of geen vol-
doende behoefte is aan een 
nieuwe school.  
 

Adequate onderwijshuisvesting  

In de Wet Primair Onderwijs is 
opgenomen dat gemeenten een 
zorgplicht voor onderhoud en 
aanpassing van schoolgebou-
wen hebben. Kort gezegd: de 
gemeente is verplicht te zorgen 
voor adequate onderwijshuis-
vesting. Dat geldt dus ook voor 
De Roos. De gemeente ont-
vangt via het gemeentefonds 
geld voor onderwijshuisvesting 
van de Rijksoverheid.  
 

Op zoek naar een geschikte 

locatie voor de school 

Begin 2014 besluit het college 
basisschool de Roos te huisves-
ten in de pieklocatie aan de Nijl-
straat in de Weidevenne. Het 
gebouw aan de Nijlstraat voldoet 
aan de eisen, voor onderwijs-
huisvesting zijn geen extra finan-
ciële middelen benodigd. Wel 
wordt er door de raad een be-
drag beschikbaar gesteld voor de 
inrichting van onderwijsleerpak-
ket en meubilair. Hiervoor heb-
ben we in Purmerend regels met 
elkaar afgesproken die vastge-
legd zijn in de ‘Verordening voor-
zieningen huisvesting onderwijs 

Gemeente Purmerend’. Hierin 
staan normbedragen opgenomen 
waar iedere school recht op 
heeft. Dit regelen op deze manier 
om willekeur te voorkomen en 
ervoor te zorgen dat ieder 
schoolbestuur die een aanvraag 
doet op eenzelfde manier ge-
toetst en afgehandeld wordt.  
 

Nadat het besluit genomen is 
door het college om De Roos te 
vestigen in de Nijlstraat komt er 
weerstand uit de wijk Weide-
venne. De buurt is tegen de 
komst van de school. Er zijn 
grote zorgen over de gevolgen 
voor de verkeersveiligheid. De 
anonieme reacties op social me-
dia laten zien dat mensen het 
ook moeilijk vinden dat er een 
Islamitische school komt. Uit-
eindelijk is er besloten De Roos 
tijdelijk een jaar in de Purmer 
Zuid te vestigen en een ver-
keersonderzoek te houden naar 
de gevolgen voor de verkeers-
veiligheid als De Roos in de Nijl-
straat gehuisvest zou worden.  
 

Het verkeersonderzoek wordt in 
overleg met buurtbewoners 
gepland en uitgevoerd. Het is 
een heel moeizaam proces, met 
een voor het CDA, slecht resul-
taat. Het CDA steunde het hou-
den van een onderzoek omdat 
wij uitsluitsel wilde hebben of 
het wel of niet mogelijk was de 
school daar te huisvesten. Maar 
de conclusie is niet eenduidig. 
Het kan niet, mits. Het kan wel, 
tenzij.  
 

Op basis van het verkeeronder-
zoek besluit het college de 
school te vestigen aan het pand 
aan de Mercuriusweg in de wijk 
Wheermolen. Omdat deze loca-
tie gesloopt zou worden is er 
jaren geen onderhoud gepleegd 
aan het pand. Daarom vraagt 
het college 374.000 euro aan 
de raad om het pand geschikt 
te maken voor onderwijs. 
 

 
 

schoolgebouw aan de Mercuriusweg 

Eveline Tijmstra 
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Wat kost onderhuisvesting 

eigenlijk?  

Bij onderwijshuisvesting heb je 
altijd te maken met grote be-
dragen. Aan de raad wordt ge-
vraagd om € 374.000 beschik-
baar te stellen voor het ver-
bouwen van de oude school aan 
de Mercuriusweg. Veel inwoners 
vinden dit veel geld en zijn het 
niet eens met de uitgave hier-
van voor deze school. Gaat het 
om veel geld? Ja. Toch moeten 
we deze uitgave wel in perspec-
tief plaatsen. Ter vergelijk een 
aantal besluiten die de afgelo-
pen jaren zijn genomen en al-
lemaal als hamerpunt naar de 
raad gegaan zijn: 
 

• Nieuwbouw ML Kingschool 
(2009):    € 3.705.084 

• Uitbreiding Klim Op school 
(2009):      € 565.000 

• Nieuwbouw Het Baken 
(2009):   € 2.569.972 

• Nieuwbouw ’t Prisma 
(2011):   € 1.885.589 

• Inrichting praktijklokalen 
sbo (2012):     € 110.260 

• Uitbreiding Montessorischool 
(2012):      € 889.517 

 

Hoe denk het CDA over het 

beschikbaar stellen van het 

krediet voor huisvesting?  
 

 
 

In 2013 hebben we als raad het 
besluit genomen basisschool de 
Roos op te nemen in het plan 
van scholen. Een democratisch 
genomen besluit. De school 
heeft daarmee volgens de wet 
vijf jaar de tijd om te groeien 
tot de stichtingsnorm. De ge-
meente is verplicht om te zor-
gen voor adequate onderwijs-
huisvesting. En het CDA is het 
hier helemaal mee eens. Wij 
vinden belangrijk dat ieder kind 
van onderwijs kan genieten op 

een locatie die daar geschikt 
voor is. Daarom steunen wij het 
voorstel.  
 

Hoewel € 374.000 voor het 
verbouwen van het pand veel 
geld is, vormt het zeker geen 
uitzondering op de bedragen 
die andere scholen voor onder-
wijshuisvesting hebben gekre-
gen afgelopen jaren. De gere-
serveerde bedragen voor on-
derhoud aan dit pand zijn de 
afgelopen jaren niet uitgege-
ven, maar toegevoegd aan de 
algemene reserve. Dit bedrag 
halen we nu weer uit de alge-
mene reserve om het pand ge-
schikt te maken voor onderwijs. 
Mocht de school er ooit uitgaan, 
blijft het pand behouden voor 
de wijk.  

Eveline Tijmstra 

 

Op stap met de politie 
 

Voorwoord van Eveline: 
 

n februari en maart heeft 

CDA Purmerend drie 

nachten van zaterdag op 

zondag meegelopen met het 

horecateam van de Politie 

Zaanstreek-Waterland. In de 

gemeenteraad komt het 

thema veiligheid regelmatig 

aan bod. Als er geïnvesteerd 

moet worden in toezichtca-

mera’s bijvoorbeeld, moet 

de gemeenteraad daar ak-

koord voor geven. Reden 

genoeg om zelf eens mee te 

maken hoe dat werkt. Dat 

maakt het nemen van een 

juiste beslissing een stuk 

makkelijker. Als eerste wa-

ren wethouder Geoffrey Nij-

enhuis en raadslid Rob Duij-

ker aan de beurt.  
 

Rob schreef hierover het 

volgende verslag: 
 

erst werden wij ontvangen 
op het bureau in Purmerend 

en kregen een kijkje in de cel-
len die daar aanwezig zijn. 
Plaatjes genoeg gezien van 
gevangeniscellen, maar als je in 
een dergelijke cel staat, geeft 
dat toch wel een gevoel van, 
hier is het echt niet goed toe-
ven. Vervolgens kregen wij een 
briefing. Hier werd verteld wat 
er die nacht te verwachten viel 

aan mogelijke problemen in het 
uitgaansleven. 
 

 
 

Geoffrey en Rob op stap met de politie 
 

Er werden foto's getoond van 
mensen waarop gelet moest 
worden. Sommige hadden een 
horecaverbod en mochten zich 
dus ook niet laten zien op de 
Koemarkt. 
Daarna vertrokken we naar 
Zaandam. Op het bureau aan 
het Zaantheater wordt in de 
nacht van zaterdag op zondag 
live gekeken naar alle bewegin-
gen die plaatsvinden in het uit-
gaansgebied van zowel Zaan-
dam als Purmerend. Op grote 
schermen zie je alle beelden van 
de geplaatste camera's. Ziet een 
agent iets verdachts op één van 
die beelden, dan kan hij dat 
beeld overnemen op een eigen 
beeldscherm op zijn bureau. Met 
een joystick kan hij inzoomen en 
sommige camera’s ook laten 
roteren. De avond ervoor was 
iemand via dit live uitkijken be-
trapt op het geven van en 
stroomstoot met een teaser. 
Vanuit Zaandam werd het signa-
lement doorgegeven aan de 
agenten op de Koemarkt die de 
dader konden aangehouden. Dit 
live uitkijken levert vele extra 
'ogen' op en tevens bewijsmate-
riaal. Het CDA is dan ook tevre-
den dat wij in het verleden in de 
Raad hebben voorgestemd voor 
het live uitkijken. Het bevordert 
zeker de veiligheid. 
Na Zaandam weer terug naar 
de Koemarkt in Purmerend. Tot 
2.00 uur erg druk, maar na 
2.00 uur mag men niet meer 
van café wisselen, dus na 2.00 
uur werd het rustig. Op een 
paar kleine incidenten na, ver-
liep alles rustig. Degene die de 
cafés verlieten gingen bijna 
allemaal snel naar huis. Het 
was druilerig weer en best wel 

I 

E 
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koud, dat hielp wel mee. Na 
5.00 uur gingen we nog in een 
politieauto patrouilleren en als 
klapstuk werd assistentie ge-
vraagd in Broek in Waterland, 
met volle vaart, blauw zwaai-
licht en sirene langs de Jaag-
weg. Bij aankomst bleek het 
probleem zich al opgelost te 
hebben. 
Een zeer mooie en leerzame 
ervaring. Op de Koemarkt 
wordt door politie echt gewerkt 
als team. Geoffrey en ik willen 
Mike, onze gastheer en zijn 
collega's bedanken voor een 
hartverwarmende koude nacht. 
 

Rob Duijker 

 
Als tweede waren fractie-

voorzitter Eveline Tijmstra 

en commissielid Dirk Olst-

hoorn aan de beurt.  
 

Eveline schreef hierover het 

volgende verslag: 
oe warme kleren aan, was 
de tip van onze voorgan-

gers. Goed aangekleed meldde 
Dirk en ik ons om 22.00 uur bij 
het politiebureau in Purmerend.  
 

 
 

De start van een spannende en 
leerzame nachtdienst. Tijdens 
een kopje koffie maken we mee 
hoe een wisseling van de avond 
en nachtdienst plaatsvindt. Ik 
ben onder de indruk van de 
hoeveelheid agenten bij elkaar. 
Nog meer ben ik onder de in-
druk dat na een oproep binnen 
een paar seconden de hele 
ruimte leeg is en wij sirenes 
buiten weg horen rijden. Tien 
minuten later vult de ruimte 
zich weer met agenten, die ver-
der gaan met de dagelijkse 
dingen alsof er niets is gebeurd.  
Na de briefing, waarin verteld 
wordt waar agenten op moeten 
letten tijdens de nachtdienst, 
rijden we naar Zaandam om te 
zien hoe het live uitkijken op de 
Koemarkt werkt. We zien op het 
scherm hoe een jong meisje 

heel erg dronken buiten op 
straat loopt. Vanuit de meldka-
mer wordt er aan agenten op 
de Koemarkt gevraagd om 
polshoogte te nemen. Nog geen 
drie seconden later zien we een 
politieauto het beeld in rijden.  
 

 
 

de Koemarkt bij avond 
 

En even later zien we hoe haar 
ouders haar met de auto op 
komen halen en letterlijk met 
twee personen de auto in moe-
ten tillen, omdat ze niet meer 
kan lopen. Het meisje blijkt 
minderjarig te zijn, ze is 17 jaar 
oud. Alcohol drinken is voor 
haar nog niet eens toegestaan. 
Ik schrik van de beelden. Op 
onze vraag of de politie hier 
verder nog een rol in heeft 
geeft Mike, die leiding geeft aan 
het horecateam, aan dat hij 
later in de week bij het gezin 
langsgaat en de beelden laat 
zien aan de ouders en hierover 
met hen het gesprek aangaat. 
Hij vraagt aan de agent in de 
meldkamer om een cd’tje te 
branden.  
Vanuit Zaandam rijden we te-
rug naar de Koemarkt om daar 
de rest van de dienst aanwezig 
te zijn. Rond een uur of 3.00 
begrijpen we de tip om je warm 
aan te kleden, het wordt koud. 
Het valt me op dat er veel men-
sen helemaal de weg kwijt zijn 
door de alcohol. We zien men-
sen liggen slapen op straat, of 
buiten zitten zonder jas. Ook 
zien we mensen die met een 
grote mond willekeurig anderen 
aanspreken om een reactie uit 
te lokken. Het meeste ben ik 
onder de indruk van de snelheid 
van handelen door de politie. 
De politie houdt heel relaxed, maar 
goed toezicht op de Koemarkt. Op 
het moment dat hun inzet nodig is, 
zijn binnen een mum van tijd veel 
agenten en politieauto's ter plaatse. 
Om 7.00 uur 's ochtends eindigt 
onze dienst. De agenten beginnen 
dan nog aan de administratie. 

Het is een avond waarin wij van 
dichtbij kennis hebben mogen 
maken met het werk dat de 
politie doet. Goed werk, dat 
zeker bijdraagt aan een veilige-
re stad. Ook heb ik respect voor 
iedereen die in zijn werk te ma-
ken heeft met nachtdiensten. 
Dat is iets wat je moet kunnen. 
 

Eveline Tijmstra 

 

Fractie CDA Purmerend 

zet zich in voor het lo-
kale cultureel erfgoed  
 

ls politieke partij heeft 

het CDA Purmerend oog 

voor de historische aspecten 

van onze stad. Wie zijn ver-

leden niet kent, heeft geen 

basis voor de toekomst. 

Daarbij maakt het historisch 

erfgoed de stad rijker voor 

de bewoners en aantrekke-

lijker voor toerisme.  
 

Gesprekken met AWP en VHP  
Onlangs heeft de CDA-fractie 
zich gebogen over de evaluatie 
van het erfgoedbeleid van de 
Gemeente. Er zijn gesprekken 
gevoerd met de Archeologische 
Werkgroep Purmerend (AWP) 
en de Vereniging Historisch 
Purmerend (VHP). 
Zoals vermeld in de evaluatie 
zijn AWP en de VHP blij met de 
stappen die in de afgelopen 
jaren zijn gezet. Dat wil niet 
zeggen dat er geen ruimte is 
voor verbetering. Het is voor de 
AWP van belang dat zij tijdig 
geïnformeerd worden bij graaf-
werkzaamheden en dat zij bij 
calamiteiten een vast aanspreek- 

punt heb-
ben bij de 
gemeente. 
Zowel de 

AWP als de 
VHP ma-
ken zich 
zorgen 
over de 

onafhanke-
lijkheid van 

de archeologen die veelal door 
de uitvoerende bouwbedrijven 
worden ingezet en betaald. 
Ook de Erfgoedinspectie doet 
de aanbeveling om o.a. voor 
het goedkeuren van de pro-

D 
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gramma's van eisen gebruik te 
maken van een onafhankelijke 
seniorarcheoloog. Zowel bij de 

 gemeente 
Purme-

rend als in 
de regio 

Waterland 
ontbreekt 
het aan 

een eigen 
dan wel  

regionale onafhankelijke arche-
ologische dienst. Terwijl in bij-
voorbeeld de Zaanstreek, maar 
ook West-Friesland dergelijke 
samenwerkingsverbanden wel 
en naar volle tevredenheid wer-
ken. Ook de gemeente Water-
land heeft in dit kader een sa-
menwerkingsverband gesloten 
met Amsterdam. 
Het CDA ondersteunt deze ver-
beterpunten, temeer omdat de 
Erfgoedinspectie eveneens een 
aanbeveling heeft gedaan voor 
een senior-archeoloog. Er zijn 
daarom een aantal schriftelijke 
vragen gesteld. De fractie heeft 
de antwoorden nog maar kort-
geleden ontvangen. Er zal nog 
contact volgen met de AWP en 
VHP om te zien of er op dit 
moment nog verdere stappen 
moeten worden ondernomen. 
Het college heeft in antwoord 
op de CDA-vragen laten weten 
dat het project tot het realise-
ren van een integraal erfgoed-
beleid in het najaar van 2014 is 
gestart. Als eerste is door het 
projectteam een cultuurhistori-
sche inventarisatie uitgevoerd 
die begin maart 2015 is afge-
rond. AWP en VHP zijn uitgeno-
digd om binnenkort de cultuur-
historische inventarisatie aan te 
vullen. 
 

Annemiek Nuijens 

 

Terugblik verkiezings-
campagne voor Provinci-

ale staten en waterschap  
 

oordat wij als CDA afde-

ling Purmerend ons gin-

gen inzetten voor de verkie-

zingen voor PS en de water-

schappen, was er door de 

provincie al heel wat werk 

verzet.  

De groslijsten met alle kandida-
ten alsmede een door het provin-
ciale CDA bestuur voorgestelde 
kandidaten lijst (de advieslijsten) 
waren samengesteld en werden 
in oktober 2014 ter goedkeuring 
naar de plaatselijke afdelingen 
gestuurd. Om de verkiezingen tot 
een succes te maken, werd door 
de provincie een campagneplan 
opgesteld met ideeën en advie-
zen, hetgeen op 21 januari jl. 
gepresenteerd werd. Aan de 
hand van dit plan hebben we  
een plan gemaakt voor onze 
afdeling in Purmerend. Hierbij 
moesten we het voor het eerst 
doen zonder de ervaren Jaap 
Veenstra, die na de Gemeente-
raadsverkiezingen van 2014, 
stopte als campagneleider. Het 
besluit van Jaap om te stoppen 
als campagneleider was volko-
men te begrijpen, want hij heeft 
die kar heel veel jaren met veel 
enthousiasme getrokken. In de 
ledenvergadering van 17 februari 
jl. heeft Jaap afscheid genomen 
van het bestuur en is hij bedankt 
voor zijn inzet gedurende zeer 
veel jaren! Bij het afscheid bood 
Jaap aan dat er altijd een beroep 
op hem gedaan kon worden voor 
hulp bij de campagne activitei-
ten, zodat hij toch ook in deze 
campagne (gewoon) weer van de 
partij was! 
Als bestuur van CDA-Purmerend 
hebben we besloten om de ge- 

bruikelijke 
sandwich-
borden 

weer op 30 
plaatsen-
verspreid 
over Pur-
merend op 
te hangen; 
een aantal 
weidedoe- 

ken te plaatsen, posters voor 
de gemeenteborden te verzor-
gen, campagne te voeren in de 
binnenstad op de zaterdag voor 
de verkiezingen en de heer 
Jongmans als kandidaat voor de 
waterschap verkiezing te vra-
gen om een presentatie te hou-
den tijdens de ALV op 17 fe-
bruari. 
 

Voor de sandwichborden hebben 
we 30 (dubbele) borden ge-

maakt met de lijsttrekker Jaap 
Bond aan de ene zijde en de 
CDA tekst ‘Vertrouwd en dicht-
bij’ aan de andere zijde. Alle 
borden op één na hebben weer 
en wind doorstaan en het uitge-
houden tot en met 18 maart. 

 
 

campagneleider Jan Dorrepaal met zijn 
assistent Kees Paul in weiland langs de A7 
 

Nieuw voor ons waren de wei-
dedoeken. In het verleden wer-
den weideborden opgesteld o.a. 
in de Wijde Wormer, zodat de 
automobilisten op de A7 ze 
konden zien. Deze borden wa-
ren echter behoorlijk zwaar en 
er was daarom al besloten na 
de Gemeenteraadsverkiezingen 
daar een alternatief voor te 
gaan zoeken. Met een drietal 
palen en een schoorpaal en wat 
lichter houtwerk konden we zo 
een frame maken, waarop het 
weidedoek geplaatst kon wor-
den. Op deze wijze werden ze 
geplaatst bij de heer Pronk aan 
de Jaagweg, de familie Keu-
kenmeester in de Weidevenne, 
alsmede bij de fam. Willig en 
Mathieu de Dood in de Wijde 
Wormer. Ook deze borden heb-
ben weer en wind goed door-
staan en zijn op 21 maart weer 
weggehaald.  
We zijn daarbij bijzonder blij 
dat het materiaal al jaren lang 
opgeslagen kan worden in de 
schuur van de familie Pronk aan 
de Jaagweg.  
In de weken voor de verkiezin-
gen hebben we in een deel van 
Purmerend nog zo’n kleine 
3000 flyers rondgebracht. 
Op zaterdag 14 maart is met 
medewerking van o.a. de CDA 
lijsttrekker Jaap Bond, een 
‘groene golf’ door de binnenstad 
getrokken, van CDA-ers in hun 
kenmerkende groene jassen. 

V 
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Fractie-, bestuur- en CDA leden 
trokken gezamenlijk door de 
binnenstad en deelden flyers uit 
of deelden zakjes met chocola-
de uit met een oproep om te 
gaan stemmen. In het restau-
rant ‘Heel Europe’ werd een 
goed verzorgde lunch genut-
tigd, waarna Jaap Bond met zijn 
gevolg verder trok naar Mon-
nickendam en Volendam. 
In de garage van Kees Paul zijn 
in de week na de verkiezingen 
alle sandwichborden weer 
schoongemaakt en zo nodig 
gerepareerd en vervolgens bij 
Pronk opgeslagen in afwachting 
tot de volgende  verkiezingen. 
Voor over twee jaar staan de 
Tweede Kamer verkiezingen op 
het programma en gezien de 
tijd die zo’n campagne altijd 
weer vraagt, hopen we (uit ei-
gen belang) dat het kabinet  
niet binnenkort valt en ver-
vroegde verkiezingen uit 
schrijft! 
Tenslotte als laatste punt van 
dit campagne overzicht een 
woord van dank aan allen die 
hebben meegeholpen aan deze 
campagne in het bijzonder een 
woord van dank aan Kees Paul, 
die met onvermoeibare inzet, 
een grote bijdrage geleverd 
heeft tot het welslagen van 
deze campagne. 
 

Jan Dorrepaal 

 

Uitslag verkiezingen 

Provinciale Staten en 

Waterschappen  
 

Statenverkiezingen  

Noord-Holland 
e provinciale verkiezin-

gen zijn gehouden op 

19 maart 2015. Ruim 47% 

van de 2.044.621 kiesge-

rechtigden hebben hun stem 

uitgebracht.  
Alhoewel nu meer mensen op 
het CDA gestemd hebben dan 
in 2011 was dat niet voldoende 
voor zetelwinst. Het CDA blijft 
met 5 van de 55 zetels vertegen-
woordigd in de Provinciale Staten 
van Noord-Holland. De meest 
reële en kansrijke optie is dat de 
oude coalitie van VVD, D66, PvdA 
en CDA verder gaat. Samen heb-
ben deze partijen 33 van de 55 

zetels in handen. Maar het blijft 
natuurlijk even afwachten. 
 

 
 

Uitslag in Purmerend 

In Purmerend heeft de PVV de 
meeste stemmen gekregen 
18,70% (was 19,53%). De VVD 
is tweede geworden met 
16,29% (was 22,68%). D66 is 
het meest gegroeid ten opzichte 
van 2011 en kreeg 11,55% van 
de stemmen (was 7,72%). De 
SP is gegroeid naar 12,29% 
(was 10,89%). Het CDA groeide 
van 5,96% naar 7,90%. 
De grote verliezer in Purmerend 
is de PvdA. In 2011 kreeg deze 
partij nog 19,33% van de 
stemmen en is nu teruggegaan 
naar 11,22%. Groen Links is 
bijna gelijk gebleven met 4,28% 
nu tegen 4,93% in 2011. 
De 50PLUS Partij en de Partij voor 
de Dieren zijn de winnaars bij de 
kleine partijen. 50 PLUS kreeg 
5,18% ten opzichte van 1,78% in 
2011. Partij voor de Dieren ver-
dubbelde het percentage met 
4,91% nu (was 2,49%). 
 

Een paar aanvullende cijfers:  
 

Purmerend 2011 2015 

aantal kiesge-
rechtigden 

60654 61973 

opkomst 53,0 42,5 
aantal geldige 
stemmen 

320630 26143 

CDA:aantal 
stemmen  

1911 2064 

CDA:percentage  5,96 7,90 
 

Alle details van de PS verkie-
zingen kunt u vinden in het 
proces-verbaal, zie: 
http://www.noord-holland.nl/ 
web/Actueel/Nieuws/Artikel/ 
Definitieve-uitslag-Statenverkie-
zingen-1.htm 
 

Waterschapsverkiezingen 

oor de eerste keer zijn 

de Waterschap verkie-

zingen in combinatie met de 

Provinciale Staten verkie-

zingen georganiseerd. 

Ruim 43% van de kiesgerech-
tigden binnen het gebied van 
het Hoogheemraadschap Hol-
lands Noorderkwartier heeft 

zijn/haar stem uitgebracht. Dat 
is bijna tweemaal zoveel als in 
2008. De landelijke partijen ste-
gen van 9 naar 12 van de 23 
verkiesbare bestuurszetels. Het 
CDA ging van 3 naar 4 zetels. 
Alle details van de verkiezin-
gen kunt u vinden in het pro-
ces-verbaal, zie:  
https://www.hhnk.nl/portaal/ 
actueel_41196/item/definitieve-
uitslag-waterschapsverkiezingen- 
bekend_3391.html 
 

Purmerenders die op het CDA 
gestemd hebben, blijken vaak 
de voorkeur gegeven te heb-
ben aan een kandidaat uit hun 
eigen netwerk. Zo kregen Kees 
Paul (plaats 14 op de lijst), 
Eveline Tijmstra (plaats 38) en 
Pascal Verkroost (plaats 48) 
resp. 389. 177 en 103 voor-
keurstemmen, vooral uit Pur-
merend. Samen goed voor 669 
van de 2438 stemmen op het 
CDA in Purmerend.  
 

Samengevat door Kees Paul 

 

Vind ons leuk op Facebook 
 

DA Purmerend heeft een 

eigen Facebookpagina. 

Alle nieuwsberichten die op 

onze website worden gepu-

bliceerd, verschijnen ook op 

Facebook.  

Van evenementen zoals bijvoor-
beeld steenwerpen of werkbe-
zoeken, plaatsen we live foto’s 
op Facebook. Inmiddels hebben 
we 46 volgers. Help ons om de 
volgende mijlpaal te bereiken: 
100 Vind-ik-leuks! Ga naar 
www.facebook.com/cdapurmerend 
in uw internetbrowser en klik op 
de knop Vind ik leuk. Of zoek 
naar CDA Purmerend op Face-
book en klik vervolgens op Vind 
ik leuk.  
 

 
 

(Ons leuk vinden op Facebook kan 
alleen als u zelf daarvan lid bent)  

 

Dirk Olsthoorn 
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Geef meer kerken sta-

tus van rijksmonument 
 

r worden in Nederland 

nauwelijks gebouwen 

van na 1945 als monument 

aangewezen door de over-

heid. Daardoor dreigen veel 

leegstaande kerken te wor-

den gesloopt. Het CDA wil 

daarom dat minister Busse-

maker van Cultuur meer am-

bitie toont als het gaat om 

het aanwijzen van nieuwe 

monumenten van na 1945. 

CDA woordvoerder Cultuur Mo-
na Keijzer: “Ik mis een visie 
van deze minister op de naoor-
logse bouw. Ze laat het nu te 
veel over aan de lokale over-
heid, maar vaak hebben alleen 
grotere gemeenten de capaci-
teit voor een monumentenbe-
leid, omdat zij daarvoor de ex-
pertise in huis hebben. Maar 
daar mag het niet van afhan-
gen. Beeldbepalende gebouwen 
zoals kerken, naoorlogse fa-
brieken en kantoren van na 
1945 zou de minister veilig 
kunnen stellen door bijvoor-
beeld 5 of 10 naoorlogse pan-
den per jaar per categorie als 
rijksmonument aan te wijzen.” 
Als de minister niet met derge-
lijke aanwijzingen komt dreigen 
o.a. de volgende kerken te ver-
dwijnen: de Goddelijke Voor-
zienigheidskerk in Vlijmen 
(1961, met unieke glas-in-
loodramen), de Blijde Bood-
schapkerk in Kerkrade (een 
bijzondere, modernistische kerk 
uit 1963), de Christus Koning-
kerk in Hoensbroek (1962, 
uniek vanwege de vooruitstre-
vende prefab-bouwmethode) en 
de Salvatorkerk in Amsterdam 
(1970, ook een vernieuwend, 
modernistisch kerkgebouw). 
Karakteristieke gebouwen zoals 
kerken en kantoren zijn volgens 

 Keijzer 
vaak het 
enige wat 
onder-

scheidend 
is in een 
buurt. 

“Natuurlijk 
begrijp ik dat je niet alles kunt 
behouden, maar je moet wel 

een visie hebben op deze 
bouwperiode.” 
Wat het CDA betreft moeten ook 
gebouwen van na 1965 als rijks-
monument worden aangewezen. 
Uit deze periode is nog geen en-
kel gebouw bestempeld als rijks-
monument. Ook voor deze perio-
de vraagt het CDA de minister om 
beleid te ontwikkelen. 

Mona Keijzer 

 

CDA jubileumcongres 
 

p 11 april 2015 tussen 

09.45-18.00 uur vindt 

in De Fabrique in Utrecht 

(Maarssen) het jubileum-

congres plaats. Het CDA be-

staat dit jaar 35 jaar! 

Tijdens het congres wordt ruim 
aandacht besteed aan het jubi-
leum. Zo kunnen we u alvast 
verklappen dat we drie CDA-
premiers, Dries van Agt, Ruud 
Lubbers en Jan Peter Balkenen-
de op het podium hebben. 
Naast het jubileumprogramma 
vindt ook de officiële verkiezing 
van de voorzitter plaats én de 
verkiezing van een aantal nieu-
we bestuursleden. 
 

Behalve het plenaire partijcon-
gres vinden er deelsessies 
plaats van 09.45-11.15 uur en 
van 13.15-14.20 uur. 
 

Naast het inhoudelijke pro-
gramma vertonen we om 10.00 
en 13.15 uur twee afleveringen 
uit de bijzondere documentaire-
reeks ‘Om de Oude Wereldzee’ 
die de IKON vanaf zondagavond 
10 mei wekelijks uitzendt. Ze 
hebben de reis van Abraham 
Kuyper in 1906 rond de Middel-
landse zee opnieuw gemaakt, 
met historicus en Kuyperkenner 
professor George Harinck van de 
VU als reisgenoot. De reis gaat 
langs het snijvlak van islam en 
christendom en vergelijkt de tijd 
van Kuyper met de onze. 
De IKON heeft het CDA de eer-
ste twee afleveringen speciaal 
voor het partijcongres ter be-
schikking gesteld. 
 

Wilt u meer weten over dit con-
gres of wilt u zich aanmelden: op 
www.cda.nl/partijcongres treft u 
alle informatie aan. Wees er snel 
bij want vol = vol.  
 

ALV CDA Noord-Holland 
 

raag nodigt de Provincia-

le Statenfractie en het 

Algemeen Bestuur van het 

CDA in Noord-Holland u uit 

voor de algemene ledenver-

gadering van het CDA Noord-

Holland. Deze zal plaatsvin-

den op zaterdag 18 april in 

Krommenie. 

Na een intensieve campagnetijd 
kijken we terug op de afgelopen 

 periode en 
vooruit 
naar de 

Eerste Ka-
merverkie-
zingen en 
met de 
gloed- 

nieuwe fracties in de Provincie en 
de Waterschappen. 
 

inloop vanaf 09:00 uur,  
start 09:30 uur 
Locatie: Buurtcentrum de  
Pelikaan, Kervelstraat 185-A  
in Krommenie. 
Op www.cda.nl/noord-holland 
zijn de documenten te vinden. 
 

Met vriendelijke groet, 
Jelle Beemsterboer,  

voorzitter CDA NH en  

Jaap Bond, fractievoorzitter  
 

Van het bestuur 
 

Nieuwe leden 

Dhr. Pascal Falkmann 
Dhr. N. Kenter. Hij is overge-
komen uit Monnickendam 
 

Wij heten deze nieuwe leden 
hartelijk welkom! 
 

Bijeenkomsten 

Voor vervoer naar de genoemde 
bijeenkomsten kunt u contact 
opnemen met Sjoeky Brak. 
 

Kopij voor 30 juni sturen naar 
kees.paul@upcmail.nl 
 
 

Secretaris bestuur: 
 

Mw. Sjoeky Brak 
 

Sawahstraat 43 
 

1448 BB Purmerend 
 

Telefoon: (0299)414600 
 

E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
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Mona Keijzer 

Jelle Beemsterboer 


